

## Referat styremøte i Brevik Seilforening

Styremøte nr. 3 avholdt fysisk på Seivall 10.06.25.

Tilstede: Bård, Knut Olav, Knut M, Hege, Trine, Jarle, Ole Øyvind og Anette

Forfall: Allan (delvis), Julia (vara – som ikke trengte å møte denne gangen),

Referent: Trine Roald

|                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 | Ansvarlig                                                                                                   | Frist                                                                                    |
|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>Sak 8/25 Gjennomgang møtereferat og aksjonsliste</b><br>Nøkler til huset. Vi beholder dagens system og nøklene vi har da kostnad for nye systemnøkler er høy (>30.000,-).<br>Må få oversikt over hvem som har nøkler nå. Alle medlemmer kan betale depositum på 1000 kr på nye utleverte nøkler til bommen.<br>Sette det opp i vipps.<br><br>Lås på bom. Jarle fikser med hjelp fra OØ.<br>Legge opp nye kontakter, kjøkken/terrasse.<br>Sende e-post til medlemmer vedr StHans og «Kysten er klar».<br>Bygge uteriggere jolleslipp.<br>Lage system for dugnadsrapportering på anlegg<br>Holde kontroll på dugnad i jollegruppa (sport/Junior)<br>Holde oversikt på dugnad i havseiler / storbåt<br><br>Ny kontaktperson Verisure - Ole Øyvind, Jarle som backup.<br>Ny kontaktperson Skagerak - Jarle<br>Dugnadsjobb på indre betongbrygge. | OØ<br>Knut O<br><br>Jarle<br>Jarle<br>Trine<br>Jarle<br>Jarle<br>Hege<br>Knut M<br><br>OØ<br>Jarle<br>Jarle | 26. juni<br>asap<br><br>asap<br>asap<br>asap<br>asap<br>asap<br>asap<br><br>asap<br>asap |
| <b>Sak 9/25 Kort status fra gruppene / funksjonene</b><br><u>Sport- og juniorgruppa:</u> Pinseleir en suksess. Må sikre at vi har 3 ribber klare til Vestfold Cup. Granden må fikses.<br><u>Informasjon:</u> Send ut info om vertskapsmulighet. ILCA seilcamp i juni/juli avlyses.<br>Promoter utleiemulighet eksternt.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         | Hege<br>Trine<br><br>Trine                                                                                  | asap<br>asap<br><br>asap                                                                 |
| <b>Sak 10/25 Orientering perioderapport (Knut O)</b><br>Har fin kontroll på kiosk inntekter og kostnader nå.<br>Inntekter ligger under budsjett, men kostnader er vesentlig lavere enn budsjettet.<br>Den store forskjellen utgjøres av gaver/midler. Intensivere innsatsen på dette området.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |                                                                                                             |                                                                                          |
| <b>Sak 11/25 Vestfold Cup (21-22/6) samt «Kysten er klar» (22/6) (Bård)</b><br>Planlegging godt i gang.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         | Bård                                                                                                        |                                                                                          |
| <b>Sak 12/25 Klubbkolleksjon (Trine)</b><br>Vi går ikke for HH sitt tilbud. Avventer kolleksjon til spesielle behov.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |                                                                                                             |                                                                                          |
| <b>Sak 13/25 Drift av kiosken (Anette)</b><br>Lage komplett liste over kioskansvarlige og sende Ebba for oppfølging.<br>2 nye hengelåser må på plass til egne skap.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             | Anette/OE<br>Knut M                                                                                         | asap<br>asap                                                                             |
| <b>Sak 14/25 Utlegg bøyer (Knut M)</b><br>Bestille og få levert kauser og tau og nye bøyer med stake<br>Få de 3 leverte bøylene i retur til Flak                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                | Knut O.                                                                                                     | asap<br>asap                                                                             |

|                                                                                                                                                                                                                          |                  |          |
|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------|----------|
| Mooringo skilt til bøyer og legge ut.<br>(Helland og Knut Helmundsen er med den dagen)                                                                                                                                   | Knut M           | 16. juni |
| Sette opp de 3 nye bøyene i Mooringo                                                                                                                                                                                     | Bård             | 16.juni  |
| <b>Sak 15/25 Arbeid og prioriteringer fra handlingsprogrammet</b><br>Se sak 16/25. Andre tiltak er satt på vent til styret har kapasitet                                                                                 |                  |          |
| <b>Sak 16/25 Utkast vedtekter &amp; avtaler brygge og utleie (Bård)</b><br>Bård sender utkast til styret for gjennomsyn og tilbakemelding før godkjenning.                                                               | Bård<br>Alle     | 17. juni |
| Leie av 2. etasje ikke mulig. Lån av 2. etasje kan tillates av aktive medlemmer som leier 1. etasje etter avtale med styreleder. WP Booking – endre ordlyd i automatisk e-post. Sjekk betaling ved booking (1/3 av sum). | Bård/Trine       | 20. juni |
| <b>Diverse</b><br>Seilskole i august og seilkurs for voksne. Input sendes Trine for promo.                                                                                                                               | Hege/KnutM       | asap     |
| Sluttføre forhandlinger om sponsor med Sparebanken 1 SørNorge<br>Implementere de tiltakene vi har solgt i pakken                                                                                                         | Knut O<br>Knut O |          |

Neste møte 12. august kl 18:00 på Seivall